

MEMORANDUM

Ref : TONE/2020721/02/BM
Date : 21 Julai 2020
To : Ahli TONE WOW EXCEL dan TONE WOW PLUS

Subject : **PELANGGARAN JENAMA DAN TRADEMARK**

Salam ahli ahli TONE WOW

Pek Permulaan mudah alih TONE WOW menawarkan konsep perniagaan komuniti yang inovatif kepada pelanggan TONE WOW keahlian dengan tujuan untuk mendorong setiap pelanggan mudah alih / ahli TONE WOW untuk berkongsi dan dibenarkan menaja pelanggan mudah alih TONE WOW baru untuk mencapai pendapatan pasif kekal dan akhirnya Kebebasan Kewangan melalui Konsep perniagaan Perkongsian Hasil TONE WOW.

Kami menawar peluang yang sama kepada setiap ahli untuk menjadi bos anda sendiri, Kami menyediakan anda platform untuk menjalankan perniagaan anda sendiri. Oleh itu, anda sendiri adalah jenama dengan sendirinya, bina diri anda sebagai jenama anda sendiri.

Banyak keluarga bergantung pada insentif TONE WOW sebagai satu-satunya sumber pendapatan mereka, dan kami tidak membenarkan atau bertolak ansur dengan sesiapa atau ahli yang membahayakan perjanjian antara TONE WOW dan Pembekal Perkhidmatan mudah alih dan Rakan Perniagaannya. Tiada peruntukan akan diberikan kepada mereka yang melanggar jenama atau tanda dagangan "TONE WOW", "DIGI" atau sebarang tanda dagangan yang didaftarkan oleh Pembekal Perkhidmatan kami atau Rakan perniagaan kami.

KAMI ingin menegaskan bahawa, penggunaan mana-mana jenama syarikat atau tanda dagangan tanpa persetujuan pemilik adalah suatu kesalahan serius di bawah Akta Tanda Dagangan Malaysia 2019 dan Peraturan Tanda Dagangan 2019, pemilik jenama dan tanda dagang mempunyai hak untuk merampas barang dan dalam beberapa kes, pemilik tanda dagang memang meminta pampasan sehingga jutaan ringgit.

Oleh itu, dengan serta merta, TONE WOW tidak akan teragak-agak untuk menghentikan sebarang keahlian ahli TONE WOW, membatalkan semua hak ahli tersebut, termasuk insentif, faedah dan ganjaran dalam program TONE WOW sekiranya ahli TONE WOW didapati menyalahguna atau mengguna jenama atau tanda dagangan TONE WOW, rakan niaga atau pembekal perkhidmatan yang berkaitan tanpa izim daripada pemiliknya. Sekiranya terdapat kesalahan seperti disebut, TONE WOW dan/atau pemilik tanda dagangan berhak untuk melakukan tindakan selanjutnya dan menuntut sebarang kerosakan dan pampasan yang dianggap perlu memandangkan salah laku dan tindakan individu/ahli tersebut .

Kami dengan ikhlas dan meminta kesemua ahli TONE WOW supaya sedar dan sedar bahawa, menjalankan perniagaan anda dengan membangkitkan jenama anda sendiri.

BeYourOwnBoss #BuildYouOwnBrand

Yang Benar,



Chia Han Hui
Head of Network and Channels